
Kjære alle medlemmer i Solbukta Båtforening.

Styret ønsker å informere litt om hva som har vært hoved saken siste året, nemlig utvidelse av 
bryggen. Først måtte vi vente på ferdigbehandling av kommunedelplanen for Nordre Frogn, hvor 
styret hadde sendt inn 2 høringsinnspill for å få lagt til rette for en utvidelse av bryggen. Denne 
planen ble bortimot et par år forsinket, men ferdig i 2018.

Arbeidet med planer for utvidelse ble startet og det ble avholdt et par møter med «dropin» byggesak
i kommunen. Det som i utgangspunktet så ut til å være tilrettelagt for en utvidelse viste seg likevel 
ikke å være så enkelt, man skulle fremdeles følge de rigide regler for byggesak som kommunen 
praktiserer.  I tillegg ble vi berørt av kommunens lave bemanning og lange behandlingstider for 
byggesak, det tok vel halvåret bare for å få til et formøte, dette ble avholdt i oktober i år.
Ut av dette møtet ble vi bedt om å gå videre via en reguleringsplan. Etter nye vurderinger i 
prosjektgruppa kom vi til at vi går via en dispensasjonssak, dette tror vi vil føre oss rasket til målet, 
men dette vil også ta tid i denne kommunen.
Våre søknader og nabovarsling er nå ferdig og leverandøren, Småbåthavner AS, utarbeider nå 
gjenstående byggesøknad med tegninger etc. Alt vil være innsendt til Frogn kommune tidlig på 
nyåret.

Styret benytter samtidig anledningen til å ønske alle 
GOD JUL og et GODT NYTT ÅR! 


